
 

RASKLUBBEN FÖR BELGISKA VALLHUNDAR 
Groenendael, Laekenois, Malinois, Tervueren 

 
 
 

Protokoll styrelsemöte digitalt 2023-04-12 kl. 18:30 
 
 

Närvarande:  

Ordförande Maria Wölner-Hanssen 
Vice ordförande Emmelie Karlsson Rydell 
Kassör Susanne Källman Petersson 
Sekreterare Helena Nygren 
Ledamöter Elisabeth Johansson-Weber 
 Marie Jadner 
 Sverker Lindblad 
Suppleanter Johanna Strömberg 

 Amanda Lundén 

 
Frånvarande Adam Dissing 
 

   

§ 1 Mötets öppnande 

 Maria välkomnar 

 

§ 2 Val av mötesordförande 

 Sittande ordförande valdes att leda mötet 

  

§ 3 Val av sekreterare 

 Sittande sekreterare valdes att föra protokoll 

 

§ 4 Val av justeringspersoner 

 Elisabeth och Marie valdes till justeringspersoner 

  

§ 5 Val av skrivare till uppdragslistan 

 Elisabeth valdes till att skriva uppdragslistan 

  

§ 6 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes 

 

§ 7 Genomgång av föregående protokoll  

 Protokollet från det konstituerande mötet lades till handlingarna 

 

§ 8 Genomgång av föregående uppdragslista 

 Uppdragslistan gicks igenom och kompletterades 

 

§ 9 Bordlagda ärenden 

 Inga bordlagda ärenden 

  



§ 10 Ekonomisk rapport  

  

Pg 600833-8                               270 689,57 

Pg 634548-2                                   25 267,46 

Pg 840808-0                                   270 689,57 

TOTALT: 331 585,64 

  

Familjemedlemmar 38 

Ungdomsmedlemmar 15 

Ordinarie medlemmar 563 

Utlandsmedlem 1 

Hedersmedlemmar 1 

TOTALT: 618 

 

   

§ 11 AK/Rasutveckling  

 Inget nytt. Vi har efterfrågat en utbildning på Lathunden hos SBK. 

 

§ 12 AK/Prov 

 Vi söker arrangör för SBM 2023 i sök, drag och agility 

  

§ 13 AK/Information 

 Inget nytt 

  

§ 14 AK/Organisation 

 Sverker åker på kongress i maj. Innan dess kommer han att delta på två förmöten 

nu kommande onsdagar.  

 

§ 15 Lokalområden 

 Inget nytt 

 

§ 16 Inkomna skrivelser 

 Angående skrivelse om veteran- och juniorchampionat så beslutar styrelsen att 

bifalla seniorchampionat, men inte juniorchampoinat 

 Angående att typa in en oregistrerad hund av Malinois-typ så beslutar styrelsen 

att avslå ansökan med hänvisning till att hunden inte fötts upp enligt gällande 

regler och inte heller på ett avgörande sätt bidrar till rasens genetiska mångfald. 

 Angående inkommande fråga från student på SLU som vill ha vårt samarbete 

runt hans kandidatarbete som skall handla om Belgarnas mentalitet så ser 

styrelsen mycket positivt på detta och utser Sverker och Helena att vara 

studentens bollplank. 

 

§ 17 Övriga frågor 

 Till nästa styrelsemöte skall vi ta upp hur vi kan bidra till medlemmarnas 

hundägande och öka medlemsantalet. 

 Utställningen SBU 2024 behöver tas ett beslut om och det kan bli så att vi måste 

flytta utställningen till en person som är redo att engagera sig. Även 

utställningen 2025 behöver börja förberedas.  

 

  



 

§ 18 Nästa/kommande möte 

Nästa möte hålls på zoom andra onsdagen i maj (10/5)  kl 18:30 

Förslag om att ses på att fysiskt styrelsemöte i samband med Modprovet och 

SBM i skydd och Mondioring   

 

§ 19 Mötets avslutande 

Föreningens ordförande Maria tackade styrelsen för ett trevligt möte och 

förklarade det avslutat. 


